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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 17. marts 2010 
stillet følgende spørgsmål nr. 247 (Alm. del), som hermed besvares.

Spørgsmål 247:

”Vil ministeren i forlængelse af besvarelsen af FLF alm. del - samrådsspørgsmål AP om 
Det Veterinære Sundhedsråd den 17. marts 2010 oplyse, hvor mange gange i de sidste 5 
år rådet er blevet underkendt?”

Svar:

Som jeg oplyste under samråd AP den 17. marts 2010, er Det Veterinære Sundhedsråds 
udtalelser ikke blevet underkendt.

Når Det Veterinære Sundhedsråd afgiver en udtalelse i en konkret sag, inddrages 
udtalelsen således i overvejelserne om, hvordan den konkrete sag skal håndteres.

Henrik Høegh
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